

Больше чем машина

MORE THAN A MACHINE

SEDIROGLU



ARE YOU READY TO DISCOVER INNOVATIONS OF SEDIROĞLU?

ВЫ ГОТОВЫ ОТКРЫТЬ ИННОВАЦИИ С SEDIROĞLU?



Micro dosing allows to store all ingredients in bulk and it will automatically add the required amount of ingredients needed in the mix.

Micro dosing ingredients such as drugs, vitamins and trace minerals with ease and pin point accuracy.

Features

Heavy-duty mild steel frame

The rotating drum with scale system is enclosed for dust control

All contact parts with ingredients of the machinery are AISI304 stainless steel

Flexible spouting from the micro hopper to the drum

Clean and dust-free environment

Micro scale accuracy is a +/- of 0.02 lbs. (9.07 grams.)

Micro hopper speed control

Hopper lids are designed to swing or lift open for filling

Микродозирование позволяет хранить все ингредиенты в больших количествах и автоматически добавлять необходимое количество ингредиентов в смесь.

Микродозирование ингредиентов, таких как лекарства, витамины и микроэлементы, с легкостью и точностью.

Особенности

- Прочная рама из мягкой стали
- Вращающийся барабан с системой взвешивания прилагается для контроля пыли.
- Все детали, контактирующие с компонентами оборудования, изготовлены из нержавеющей стали AISI304.
- Гибкий излив из микробункера в барабан
- Чистая и беспыльная среда
- Точность микромасштабирования составляет +/- 0,02 фунта. (9,07 грамм.)
- Контроль скорости микробункера
- Крышки бункера открываются или поднимаются для наполнения.

"We have a customer and quality oriented organization and structure. Our objective is to create an environment where both our employees and customer are satisfied."

Oktay Sediroglu
Chairman Of The Board



SALES OFFICE

Bahçelievler Mahallesi 29. Cadde Çorum / TURKEY

FACTORY

Organize Sanayi Bölgesi 21. Cadde Çorum / TURKEY

info@sediroglu.com
www.sediroglu.com

+90 544 620 03 28 - Turkey
+38 096 281 15 99 - Ukraina
+49 172 499 25 01 - Germany
+33 689 81 26 22 - France

